
Jeg lider af kohl, har forkalket hjerteklap, skulle holde op med at ryge, men havde meget svært ved 

det, gik til kontrol på lungemedicinsk afdeling, da jeg havde pletter på lungerne. Startede med at 

ryge e-cigaretter med 6% nikotin, hvilket kunne få mig til at stoppe med cigaretterne. I dag er 

pletterne væk, der er kun en tilbage, har ikke udviklet sig, stammer evt. fra en lungebetændelse. Har 

det i dag meget bedre end før, hvor jeg røg, det vil være en katastrofe, hvis vi ikke mere må få lov at 

ryge e-cigaretter, jeg er 80 år og har røget siden jeg var 15, lægerne giver mig også ret i, det er svært 

at holde op, de synes det er bedre at ryge e-cigaretter end at indhalere fysiske cigaretter. Jeg håber I 

tænker jer om. Jeg mener ikke de folkevalgte skal bestemme alt, prøv lige at undersøge facts. Det er 

ok, det er forbudt at sælge til personer under 18 år. Det er det eneste i jeres lovforslag, som jeg kan 

acceptere.  
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